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(IS)

(ŠMS)

Turizmu gre odlično in jutri bo menda 
še boljše … 

Ljubljana poka po šivih. Hotelirji v slovenski 
prestolnici si manejo roke, saj imajo kapacitete 
odlično zasedene. Po podatkih Turizma Ljubljana 
je naše glavno mesto v letošnjih prvih petih me-
secih obiskalo skoraj 340 tisoč turistov, kar je več 
kot 12 odstotkov več kot v enakem obdobju lanske-
ga leta. Statistika pravi, da turisti v Ljubljani v pov-
prečju porabijo 150 evrov na dan. 

Turizem je »hit« tudi v državnem merilu. Samo 
v aprilu smo v Sloveniji zabeležili več kot 386 ti-
soč prihodov turistov in več kot 924 tisoč prenoči-
tev. Več kot 68 odstotkov teh prenočitev so ustva-
rili tuji turisti, med temi so bili po številu na prvem 
mestu Italijani.

Turizem ostaja aktualna tema tudi v Zgornji 
Savinjski dolini, kjer sicer lahko govorimo o na-
predku, a se kljub temu zdi, da so možnosti še pre-
cej neizkoriščene. Da gredo stvari pri nas vendar-
le v pravo smer, so ugotovili pri časniku Finance in 
tri naše občine (Ljubno, Luče in Solčava) uvrstili 
med »top 30« slovenskih turističnih občin. Na vrhu 
omenjene lestvice ostajajo Bled, Bovec in Bohinj.

V lanskoletni raziskavi, ki jo je izvedel Center za 
razvoj terciarnega izobraževanja SAŠA, je devet od 
skupno desetih občin v naši regiji izrazilo name-
ro, da do leta 2030 v razvoj turizma vložijo znat-
na sredstva. Sedem občin v turizmu načrtuje rast 
števila zaposlenih do 20, dve občini pa do 50. Turi-
zem se je uvrstil na prvo mesto tudi med panoga-
mi, v katerih lokalne skupnosti prepoznavajo naj-

več možnosti za nova delovna mesta in dodatno 
zaposlovanje.

Nova strategija razvoja slovenskega turizma 
2017–2021, ki jo je sprejela vlada, napoveduje kar 
nekaj novih ukrepov, ki naj bi položaj te gospodar-
ske panoge še izboljšali. V ministrstvu za gospo-
darstvo pričakujejo pet do pet in pol milijona turi-
stičnih obiskov ter 16 do 18 milijonov nočitev. V Slo-
veniji naj bi dobili od 18 do 22 tisoč novih turistič-
nih sob, število zaposlenih v turističnem sektorju 
pa naj bi se povečalo z osem na 12 tisoč.

Kot ugotavljajo snovalci omenjene strategije, 
ima Slovenija premalo kakovostno nastanitveno 
specializirano ponudbo, kamor sodijo manjši ho-
teli, zato je treba spodbuditi razvoj malih in sre-
dnjih podjetij na področju nastanitvene ponudbe 
in dopolnilne turistične ponudbe. Velik pomen so 
pripisali kulinariki, ki naj bi se v prihodnje aktivne-
je vključevala v turistično ponudbo.

Snovalci strategije opažajo tudi pomanjkanje so-
delovanja med turizmom, kmetijstvom in obrtjo, ve-
lik potencial pa pripisujejo turističnim kmetijam. Kot 
navajajo, je treba izkoristiti dejstvo, da je v okviru 
kmetijske politike v novi evropski finančni perspek-
tivi na voljo neprimerno več sredstev kot za turizem.
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OBČINA GORNJI GRAD

Zlati grb Božiču in Stenšaku
V petek, 29. junija, bo v gornje-

grajskem kulturnem domu osrednja 
proslava ob prazniku občine s po-
delitvijo občinskih priznanj. Preje-
mnikov je 16, ki se jim bodo pridru-
žili prejemniki Kocbekovih priznanj. 
Zlati grb bosta prejela Jože Božič 
in Branko Stenšak. Grb občine bo-
do prejeli Betka Ročnik, Drago Fale 
in Marko Fedran. Podeljena bodo še 
priznanja občine ter županova pri-
znanja. Ob občinskem prazniku bo-
do društva organizirala nekaj špor-
tnih in kulturnih prireditev.

JOŽE BOŽIČ 
… bo zlati grb prejel za ži-

vljenjsko delo. Njegov doprinos 

k ohranjanju kulturne dedišči-
ne Zgornje Savinjske doline je 
velik. Makete iz lesa namreč ži-
vo prikazujejo poslopja doma-
čij, posameznih poslopij, pla-
ninskih koč, kapelic in še marsi-
česa. Del njegove bogate zbirke 
izdelkov je razstavljen v Zavodu 
Stanislava.

BRANKO STENŠAK 
… bo zlati grb prejel za dolgole-

tno požrtvovalno delo v Prostovolj-
nem gasilskem društvu Nova Štif-
ta. Stenšak je bil dolga leta predse-
dnik društva, sedaj je občinski po-
veljnik. 

ŠMS

LUČE, LJUBNO IN SOLČAVA MED »TOP 30« TURISTIČNIH DESTINACIJ 2017

Zgornja Savinjska dolina ima turističnih adutov več kot dovolj

Radenko Tešanović, direktor 
občinske uprave Občine Ljubno:

»Angažiranje celotne lokalne skup-
nosti skupaj z našimi ponudniki se 
kaže v urejenosti in vedno večji obi-
skanosti naše občine. Zanimivo je 
dejstvo, da se število obiskovalcev iz 
leta v leto veča in že letos glede na 
pobrano turistično takso zaznavamo 
približno 30-odstotno rast turistov. 

Dogodki, ki jih več kot uspešno iz-
vedejo naša društva, postavljajo na-
šo občino in celotno Zgornjo Savinj-

sko dolino na svetovni zemljevid. Verjetno eden od najbolj prepoznavnih 
dogodkov v naši občini je seveda izvedba tekem za svetovni pokal v smu-
čarskih skokih, Flosarski bal pa celo ena od najstarejših prireditev v Slove-
niji. Naša ribiška družina, ki promovira turizem na reki Savinji, z organizaci-
jo svetovnega mladinskega prvenstva v muharjenju našo občino in dolino 
postavlja na eno od vidnih mest na zemljevidu ribiškega turizma.

Občina Ljubno načrtno in predvsem preudarno pripravlja načrt investicij 
tako v cestni kot ostali infrastrukturi z željo, da se omogoči maksimalno dob-
re pogoje za vse turistične ponudnike. V ta namen je pristopila k pridobiva-
nju znaka zelena destinacija, s katerim želimo še izboljšati ponudbo in pred-
vsem preveriti kazalnike, kje imamo še rezerve in kaj moramo še izboljšati.«

Mateja Brlec Suhodolnik, 
direktorica Centra Rinka:

»Solčava je privlačna za obisko-
valce zaradi izjemno ohranjene, pr-
vobitne narave, pristnosti, sorazmer-
ne pestrosti in kvalitete ponudbe, 
praviloma gostoljubja in osebnega 
pristnega stika domačinov z gosti, 
kar potrjujejo primeri povratnikov. 
Nenazadnje, Solčavsko je Evrop-
ska destinacija odličnosti in Slove-
nia Green destinacija. S še številni-
mi drugimi priznanji oziroma imeno-

vanji se lahko ponašamo, vsi pa so na temo trajnostnega gospodarjenja, 
zelenega turizma. 

Ti naslovi so posledica resnično trajnostnega delovanja in jasnih usme-
ritev. Aktivnosti v tej smeri stopnjujemo. Način življenja in dela v območju 
se odraža na vsakem koraku, in to je za določeno ciljno skupino obiskoval-
cev zelo privlačno, ne nazadnje tudi vse bolj modno. Vsekakor bi si lahko 
želeli večje zasedenosti nočitvenih zmogljivosti in prerazporeditev tekom 
celega leta. Veliko vprašanje pa je, če okolje in domače prebivalstvo pre-
nese še večje sezonske obremenitve in večji obisk dnevnih obiskovalcev.«

Med »TOP 30« turističnimi destinacijami zaseda občina Luče 15. 
mesto, najvišje med zgornjesavinjskimi občinami. (Foto: Igor Solar)

Turisti so že stalni obiskovalci 
naših lokalnih trgovin, vidimo jih 
na kolesarjenju po dolini, pri os-
vajanju planinskih vrhov, pri oku-
šanju lokalnih dobrot. Ponudili bi 
jim lahko še marsikaj, saj cenijo le-
pote naše doline, mi pa se pona-
šamo s pravimi turističnimi bise-
ri, le ne zavedamo se tega mogo-
če dovolj dobro. Tudi lestvica »top 
30« slovenskih turističnih destina-
cij, ki jo že tri leta pripravlja revija 
Moje finance, to potrjuje. Med tri-
desetimi turističnimi biseri za leto 
2017 so namreč svoje mesto našle 
kar tri zgornjesavinjske občine. To 
so Solčava, ki je na tej lestvici stal-

nica vsa tri leta, in letošnji novinki 
na lestvici, občini Luče ter Ljubno.
LOKALNI KAZALNIKI KAŽEJO NA 

POVEČAN TURISTIČNI OBISK 
SOLČAVSKEGA

Lani je Solčava na lestvici »top 
30« zasedala 13. mesto, letos je na 
predzadnjem mestu med trideseti-
mi, pa vendar zelo visoko med 212 
slovenskimi občinami. A tu gre le 
za rezultat osmih izbranih in sesta-
vljenih kazalnikov, s pomočjo kate-
rih so pri reviji Moje finance iskali 
turistične destinacije, ki imajo naj-
večjo korist od prihodov turistov.

Turisti so malo vasico Solča-
va obiskovali že dve stoletji nazaj. 

Kot je povedala direktorica Centra 
Rinka, zavoda za turizem in trajno-
stni razvoj Solčavskega, Mateja Br-
lec Suhodolnik, vsi kazalniki, ki jih 
spremljajo lokalno, »kažejo na po-
večan turistični obisk v destinaci-

ji Logarska dolina Solčavsko v letu 
2017 v primerjavi z letom 2016. Tu-
ristični barometer TIC Center Rin-
ka beleži dobrih tisoč več obisko-
valcev v letu 2017 (9.408) kot v letu 
2016. Poleg tega je v Logarsko doli-

(Foto: MŠ)

(Foto: ML)
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KMETIJSTVO ZNOVA NA VREMENSKI PREIZKUŠNJI

Suša vzame en kos kruha, moča pa dva

Marsikje je dva meseca deževalo skoraj vsak dan, zato še ni niti 
prvega odkosa. (Foto: Igor Solar)

Skozi celotno letošnjo pomlad je 
izredno muhasto vreme zelo zah-
tevno in škodno za kmetijsko pri-
delavo. Prineslo je tako (pre)visoke 
temperature, hude nalive, točo kot 
močne vetrove. Ker so zgornjesa-
vinjske kmetije večinoma usmerje-
ne v živinorejo in posledično v pri-
delavo krme, se kot drugod sooča-
jo s težavami. Toplo in vlažno vre-
me je sicer lahko spodbudno za 
rast rastlin, a hkrati ustvarja izred-
no ugodne pogoje za razvoj bolez-
ni in škodljivcev. 

KMETJE LOVIJO URE ZA 
SPRAVILO KRME

Kot pravi Štefka Goltnik iz mo-
zirske izpostave Kmetijsko gozdar-
skega zavoda Celje so sorazmer-
no dobro krmo lahko pospravili le 
kmetje, ki so v dneh pred 1. majem 
silirali, ko je bilo vsaj nekaj lepega 
vremena. »Ti kmetje so prejšnji vi-
kend pospravili že drugi odkos, ki 
ga pa spet ni bilo moč sušiti, am-
pak silirati. Ostali so lovili ure, ko so 
krmo s travinja deloma le pospravi-
li, a kakovost gotovo ni zadovolji-
va. Niso redke površine, kjer je pot-
rebno opraviti še prvo košnjo. S teh 

površin gotovo ni pričakovati kva-
litetne krme.« Sicer so po opaža-
nju Goltnikove letos pridelki krme 
na travinju količinsko visoki, a kaj, 
ko je pomembnejša kvaliteta. Krme 
v obliki mrve vsaj do sedaj kmetje 
niso mogli veliko pridelati.

PONEKOD SO POSEVKI 
DOBESEDNO UTONILI

Situacija je zaskrbljujoča tudi na 
njivah. Goltnikova opozarja, da so 
se v žitih zaradi vlažnega vreme-
na razbohotile bolezni, ki povzro-
čajo prisilno dozorevanje. »Dob-
rih pridelkov ni pričakovati. V pre-

teklih letih smo se večinoma sre-
čevali s poletnimi sušami in je bi-
la vprašljiva setev strniščnih po-
sevkov. Letos pa je, vsaj trenutno, 
zaradi moče onemogočena obde-
lava njiv s stroji in težko napovemo 
strniščne setve.« 

Koruza na srednje lahkih in lah-
kih zemljiščih še nekako uspeva, 
na njivah s težkimi tlemi, še poseb-
no tam, kjer zastaja voda, pa so po-
sevki dobesedno utonili. Zaradi na-
livov na njivah prihaja tudi do ero-
zije, saj voda zgornje plasti fine 
prsti odnaša.

MOKROTA PRINAŠA TUDI 
BOLEZNI, RASTLINE ŽE PLESNIJO

»Ogroženi so tudi tisti krompir-
jevi nasadi, kjer ni bilo pravočasno 
izvedeno varstvo pred krompirje-
vo plesnijo,« ima Goltnikova še eno 
slabo novico. »V teh nasadih je po-
lovica rastline že propadla zaradi 
napada krompirjeve plesni, v parih 
dneh bo zeleni del rastline popol-
noma propadel. Krompirjeva ple-
sen je pač bolezen, pred katero je 
potrebno nasade varovati preven-
tivno. Ko je enkrat bolezen v nasa-
du prisotna, je nemogoče zaustavi-
ti njeno širjenje. Če pa ni zelenega 
dela rastline, tudi ni debeljenja go-
moljev v zemlji.«

Tudi pri zelenjavi ni situacija 
dosti boljša. Pojavljajo se vse vrste 
bolezni, ki jim vlažno in soparno 
vreme zelo ustreza, posledično pri-
haja do gnitja. Glede na vremen-
sko situacijo Goltnikova pričaku-
je, da bo tudi paradižnik na pros-
tem verjetno zelo kmalu napadla 
plesen. Kot pravi, še vedno žal dr-
ži rek, da suša vzame en kos kruha, 
moča pa dva.

Tatiana Golob

Aneta Šiljar, Turistično 
informacijski center Luče:

»Uvrstitve med »top 15« turistič-
nih biserov Slovenije smo zelo vese-
li, saj potrjuje prizadevanja in uspeš-
no delo vseh deležnikov na podro-
čju razvoja turizma. V okviru Združe-
nja Kamniško-Savinjske Alpe (KSA) 
aktivno sodelujemo z občinami na 
tem območju z namenom povezova-
nja, izboljšanja turistične ponudbe 
in večje prepoznavnosti destinacije. 

Eden izmed naših skupnih turi-
stičnih produktov je tudi vsakoletni 
Pohodniški festival, ki poteka zadnji 
junijski vikend in ponuja paleto zani-
mivih dogodkov za vse aktivne nav-
dušence.

V letošnjem letu smo se vključili v Zeleno shemo slovenskega turizma 
in se s tem zavezali slediti načelom naravi prijaznega, zelenega turizma 
in trajnostnega razvoja. S pridobitvijo znaka Slovenia Green Destination 
se želimo pozicionirati kot zdrava, aktivna in okolju ter družbi prijazna de-
stinacija.«

no v lanskem letu vstopilo okoli pet 
tisoč vozil več kot v letu 2016 (po-
datek za čas od konca aprila do ok-
tobra). Tudi število nočitev je glede 
na pobrano turistično takso v po-
rastu«.

Število obiskovalcev Solčavske-
ga torej nikakor ni v upadu, na-
sprotno, »gre le za počasnejšo rast 
števila obiskovalcev v primerjavi z 
občinami, s katerimi nas primerja-
jo«, poudarja Brlec Suhodolnikova 
in dodaja, da so »nekatere občine 
v lanskem letu naredile hiter skok, 
v Solčavi pa je bil določen nivo obi-
ska že dosežen v preteklosti«. Po-
leg tega poskušajo usmerjati ra-
zvoj turizma in obisk v soodvisno-
sti od zmogljivosti območja in pre-
bivalstva. Zato pri njih število obi-
skovalcev ali nočitev še zdaleč ni 
edino merilo kvalitete.

LETOS NA SEZNAMU »TOP 30« 
TUDI LUČE IN LJUBNO

Na lestvico med »top 30« turi-
stičnimi destinacijami sta se prvič 

uvrstili lučka (15. mesto) in lju-
benska občina (28.). Turisti so lani 
največ prenočitev ustvarili v gor-
skih občinah in, kot je za Moje fi-
nance povedala direktorica Slo-
venske turistične organizacije Ma-
ja Pak, iščejo aktiven oddih v na-
ravi s poudarkom na kolesarjenju 
in pohodništvu, adrenalinska do-
živetja, zdraviliške programe, pro-
grame dobrega počutja ter kulina-
rične izkušnje. Po njenih podatkih 
je vse več tudi zanimanja za glam-
ping (luksuzni kamping) in za ze-
lo nišne produkte, kot je na primer 
čebelarski turizem. 

V naši dolini, ne le v Solča-
vi, Lučah in na Ljubnem ob Savi-
nji, lahko turistom pravzaprav nu-
dimo vse naštete adute, manjkajo 
nam zgolj zdraviliški programi. Po-
leg čebelarske dejavnosti se najde 
še veliko zanimivih nišnih lokalno 
močnih produktov. Adutov je torej 
več kot dovolj.

Tatiana Golob

(Foto: MŠ)
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OBVOZNICA GORNJI GRAD

Predstavitev privabila številne občane in lastnike zemljišč

Projektant Domagoj Bačič (levo) in Tomaž Willenpart z Direkcije 
RS za infrastrukturo sta občanom predstavila projekt gradnje 

obvoznice skozi Gornji Grad in odgovarjala na zastavljena 
vprašanja. (Foto: ŠMS)

V ponedeljek, 11. junija, je Občina 
Gornji Grad z Direkcijo RS za infra-
strukturo pripravila javno predsta-
vitev obvoznice skozi kraj, ki je pri-
vabila številne občane, predvsem 
tiste, ki imajo na trasi obvoznice 
zemljišča. Predstavniki direkcije in 
podjetja, ki je izdelalo načrt obvo-
znice, so po predstavitvi odgovar-
jali na vprašanja posameznikov.

KRONOLOGIJA PROJEKTA
V uvodu je prisotne pozdravil 

župan Stanko Ogradi in predstavil 
predstavnike direkcije, ki je inve-
stitor projekta, projektante in os-
tale goste. Tomaž Willenpart z di-
rekcije je predstavil projekt, ki je 
bil v državni proračun uvrščen v 
letu 2007. Projektna dokumentaci-
ja je bila dokončana letos, gradnja 

je predvidena v letih 2020 in 2021. 
Vrednost projekta je dobra dva mi-
lijona in pol evrov. 

Projekt po besedah Willenpar-
ta predstavljajo zainteresirani jav-
nosti, saj je informiranje le-te ze-
lo pomembno. Pravočasno želijo 
urediti vse, kar se tiče odkupa ze-
mljišč, saj je gornjegrajska obvo-
znica drugi projekt po vrsti, ki ga 
mislijo izvesti v Savinjski regiji.

DOBER KILOMETER 
OBVOZNICE

Projektant Domagoj Bačič se 
je posvetil podrobnostim gradnje. 
Projekt se bo začel pri nekdanje-
mu podjetju Smreka in zaključil pri 
osnovni šoli. Dolžina ceste bo do-
ber kilometer, zgrajen bo tudi most 
čez Dreto. Bačič je na načrtih pri-

kazal tudi, kje bosta novi križišči, 
po kateri strani bo zgrajen pločnik, 
kje bodo prehodi za pešce in po-
dobno. Omenil je še, kje bodo za-
drževalniki za vodo in kako bo ure-
jena brežina, saj projekt poteka na 
poplavnem območju.

LASTNIKI ZEMLJIŠČ ŽELELI 
ODGOVORE

Lastniki so postavljali vprašanja 
glede konkretnih parcel. Oglasili so 
se tudi tisti, ki bodo izgubili največ, 
saj bo zaradi ceste porušen gospo-
darski objekt, posegalo se bo na 
njihovo zemljišče. Nekateri so ime-
li vprašanja glede dovoza do svoje 
hiše. Ena po trenutnih načrtih do-
stopa nima več, a so predstavniki 
direkcije zagotovili, da se bo zago-
tovil dostop, če so ga imeli doslej. 
Pod bodočim mostom je nekaj ze-

mljišč, kjer imajo lastniki sedaj vr-
tove in jih je zanimalo, kakšen bo 
poseg na teh območjih. 

DO GRADNJE JE ŠE DALEČ
Pred koncem razprave je Willen-

part lastnikom zemljišč še obrazlo-
žil, kako bo potekalo sodelovanje 
z njimi. Najprej bodo uredili par-
celacijo zemljišč ob trasi obvozni-
ce, ki jih potrebujejo. Nato se bo-
do z lastniki dogovorili za ceno ze-
mljišč, šele potem, ko bodo podpi-
sana vsa soglasja in zemljišča od-
kupljena, bodo lahko po pridoblje-
nem gradbenem dovoljenju začeli 
gradnjo. Lastniki zemljišč, v katera 
se najbolj posega, vseeno niso bi-
li najbolj zadovoljni, saj, kot so de-
jali, vse ni zamenljivo in v denarju, 
raje bi imeli tisto, kar imajo sedaj. 

ŠMS
Poleg obvoznice bo narejena rekonstrukcija Kocbekove ceste od 

nekdanjega podjetja Smreka do osnovne šole. (Foto: ŠMS)

VRTEC LJUBNO

Namenu predali prenovljena igrala in igrišče

Župan Franjo Naraločnik (levo) 
in ravnatelj ljubenske šole mag. 
Samo Kramer sta na veliko veselje 
otrok predala namenu prenovljena 
igrala. (Foto: ŠMS)

V petek, 8. junija, sta ravnatelj 
OŠ Ljubno ob Savinji mag. Samo 
Kramer in župan Franjo Naraločnik 
namenu predala prenovljena igra-
la in igrišče ob tamkajšnjem vrt-
cu. Igrišče so obogatila tako no-
va kot prenovljena igrala. Na tleh 
pred vhodi v vrtec je zunanja tal-
na obloga, poskrbeli so tudi za ža-
luzije in markize, ki skrbijo za hlad 
v prostorih.

Dobrega in plodnega sodelova-
nja med občino in šolo sta vesela 
tako Kramer kot Naraločnik. Preno-

vili so tudi notranje prostore. Želja 
vseh je namreč, da se otroci poču-
tijo kar najbolje v času, ki ga pre-
živijo v vrtcu. Otroci so z vzgojite-
ljicami in pomočnicami v zahva-
lo pripravili program in ravnatelju 
podarili skupinsko sliko vseh njih.

ŠMS
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Iz občin, Oglasi

SLAVNOSTNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE REČICA OB SAVINJI

Povezanost bo vse bolj ločevala uspešne od neuspešnih

Nagrajenci Občine Rečica ob Savinji za leto 2017
ČASTNI OBČAN 

je postal profesor dr. Jožef Muhovič, izredni član SAZU, ki se je v 
skoraj štirih desetletjih predstavil na 35 samostojnih razstavah do-
ma in v tujini. Je profesionalni likovni umetnik, profesionalno šolani 
znanstvenik s področja humanistike, filozof, estetik in teoretik likov-
nih umetnosti. Njegova bibliografija obsega 361 bibliografskih enot, od 
tega devet znanstvenih monografij in skoraj šestdeset izvirnih znan-
stvenih člankov. Pred dobrim desetletjem je bil med soustanovitelji 
KUD Utrip na Rečici ob Savinji. S svojim ugledom in znanstvom s slo-
venskimi likovnimi ustvarjalci je omogočil, da je Utrip pripravil razsta-
ve znanih slovenskih umetnikov. Za člane društva je pripravljal preda-
vanja s področja likovne teorije. Nesebično pa je prispeval tudi k likov-
ni vzgoji v drugih krajih naše doline. 

ZLATI GRB OBČINE 
je prejel Janko Žuntar, ki se aktivno zavzema za razvoj in napredek 

gasilstva. Član PGD Pobrežje ob Savinji je prispeval k reševanju ogro-
ženih življenj in premoženja ter k načrtovanju preventivnih ukrepov za 
primer naravnih in drugih nesreč. Sodeloval je tudi pri delu v številnih 
organih nekdanje skupne občine Mozirje. 

SREBRNI GRB OBČINE 
si je s svojim delom v turističnem društvu, ki ga tudi vodi, prislužil 

Anton Strnišnik in pripomogel k tkanju boljših odnosov v društvu. Kot 
prostovoljec deluje tudi v drugih društvih. 

PRIZNANJA ŽUPANA MLADIM 
so prejeli devetošolci, ki so v letih šolanja na rečiški šoli dosegli 

odlične učne uspehe: Blaženka Detmar, Klara Korenjak, Katarina 
Kuhar in Izak Oblak.

PRIZNANJA ŽUPANA 
sta prejela Športno društvo Mladost Rečica ob Savinji in Radio-

klub Mozirje ob 50-letnici delovanja.

Prejemniki letošnjih priznaj občine Rečica ob Savinji z županom Vinkom Jerajem (drugi z leve) 
(Foto: Marija Šukalo)

Občina Rečica ob Savinji pra-
znuje svoj praznik 17. junija, kot 
spomin na leta 1899 ustanovlje-
no kmetijsko društvo. Hkrati se na 

ta dan spominjajo podelitve trških 
pravic leta 1585. Praznični dan so 
obeležili s slavnostno sejo občin-
skega sveta. Občanom, ki so s svo-

jim delom zaznamovali utrip v kra-
ju in širše, so podelili priznanja. Ča-
stni občan je postal prof. dr. Jožef 
Muhovič, izredni član SAZU. Zlati 

grb je šel v roke Janku Žuntarju in 
srebrni Antonu Strnišniku.

PRIDOBITVE PRETEKLEGA 
OBDOBJA

Župan Vinko Jeraj je predstavil 
delo občine v preteklem letu. Iz-
postavil je, da so se vse leto trudi-
li, da so poleg vseh programom so-
ciale, predšolskih in šolskih dejav-
nosti ter ostalih obveznih progra-
mov vzdrževali cestno infrastruk-
turo, javno razsvetljavo. »Na inve-
sticijskem področju velja omeni-
ti, da smo uspešno zaključili ce-
stno »ožino« na Trnovcu, sanirali 
Flosarjev klanec, obnovili cesto na 
Homcah, vodovod v Grušovljah …« 
je med drugim povedal. 

NAČRTI ZA PRIHODNJE, KRITIKE 
IN ZAHVALA

Rečičane čaka obnova trškega 
jedra z vpadnicami. Pričeli bodo 
s sanacijo Savinje na območju 
Grušovelj in Varpolj. Razmišlja-
jo tudi o vstopu občine v projekt 
Zelena Slovenija. Župan je bil kri-
tičen do nekaterih posamezni-
kov, ki kritizirajo delo občine, a 
za razvoj lokalne skupnosti niso 
naredili ničesar. 

Zahvalil se je za dobro sode-
lovanje z župani in županjo na-
še doline ter načelnico upravne 
enote, saj so pri umeščanju pro-
jektov, ki presegajo občinske me-
je, uspešno sodelovali. »Prav pozi-
tivna naravnanost je ključ do us-
peha. Povezanost bo tista vredno-
ta, ki bo vse bolj ločevala uspešne 
od neuspešnih. Kdor bo zmogel 
podati roko in v poštenem odno-
su izvajati zastavljeno, bo uspel. 
Preračunljivci pa bodo, trdno ver-
jamem, prej ali slej občutili drugi 
konec iste palice,« je ob zaključ-
ku dejal Jeraj. 

V imenu dobitnikov se je za pri-
znanja zahvalil Jožef Muhovič, ki 
je rekel, da je najtežje biti prerok 
v domačem kraju. A Občina Reči-
ca ob Savinji je izjema, prepoznala 
je njihova prizadevanja in jih nag-
radila. 

Dogodek so s kulturnim pro-
gramom obogatili pianistka Hajdi 
Sevčnikar in pevec Lovro Brezov-
nik iz nazarske glasbene šole, pev-
ski zbor Lipa vrtca Rečica in mode-
rator Dejan Ugovšek. 

Marija Šukalo
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Intervju

ZDRAVNICA ANDREJA PODLESNIK MOLIČNIK

Za družinskega zdravnika je 
pomembno, da pozna ljudi in 
okolje, iz katerega izhajajo

Andreja Podlesnik Moličnik dela 
v Lučah kot družinska zdravnica že 
osem let. Domačinka je z veseljem 
zgrabila priložnost, ki se ji je ponu-
dila in sprejela službo doma, na po-
deželju. Sama pravi, da si v mestu ni 
želela ostati, prav tako ni imela že-
lje po delu v bolnišnici. Zadovoljna 
je, da dela tisto, kar si je zadala že 
kot otrok.

- Je bil študij medicine za vas prva izbira 
ali ste imeli še kakšne druge želje?

Študij medicine je bil moja prva izbira. Ide-
ja, da bom podeželska zdravnica, je bila neka-
ko vedno v moji glavi. V gimnaziji me je zanima-
la tudi biologija in nasploh naravoslovni pred-
meti. Študij medicine mi je bil tudi nekakšen iz-
ziv, zastavljen cilj in preizkušnja v življenju, da 
zmorem.

- Kako dolgo ste že zaposleni v domačem 
kraju? Je bila odločitev za to lahka ali težka, 
saj vemo, da zdravnik v domačem kraju ta-
ko rekoč nikoli ne more »odklopiti« svoje-
ga dela?

V ambulanti Luče delam samostojno osem 
let, od leta 2010. Prejšnji lučki zdravnik Tonč Žu-
nter je bil v času specializacije moj mentor in je 
bil ravno pred upokojitvijo. Odprto je bilo pros-
to delovno mesto. Domači kraj mi je ljub in tu-

kaj sem si nameravala ustvariti dom, zato sem 
sprejela službo. Zadovoljna bi bila s službo kjer-
koli v obsegu vožnje do 30 minut. 

Delo zdravnika v domačem kraju ima svoje 
prednosti in slabosti. Za družinskega zdravnika 
je zelo pomembno, da pozna ljudi in okolje. Kot 
zdravnik se navežeš na paciente in njihove uso-
de, včasih še doma razmišljaš o rešitvah. Neka-
teri ti tudi ne zaupajo ali dvomijo, nekateri zah-
tevajo. Sicer pa so navajeni, da je izven delovne-
ga časa na voljo urgentna služba, na katero se 
lahko vedno obrnejo.

- Koliko imate pacientov in v katerih ob-
dobjih vam najbolj zapolnijo čakalnico?

Opredeljenih imam 1.521 odraslih in 377 otrok, 
skupno 1.898 pacientov. Največ obiska je od je-
seni do pozne pomladi. V poletnem času, kot je 

zdaj junija in julija, je delo normalno, tako, kot 
bi si želel delati, da imaš dovolj časa za pacien-
ta, da je pacient na vrsti ob dogovorjenem ter-
minu. Pozimi je veliko akutnih obolenj, bolniških 
staležev, tako da je pacientov veliko več in za 
njih manj časa. Pozimi je tudi več hišnih obiskov.

- Kako bi na splošno ocenili zdravje Luča-
nov in Solčavanov, saj so verjetno le-ti v ve-
čini vaši pacienti?

Otroci so zdravi. Redki imajo kronične bolezni, 
ki bi zahtevale zdravljenje. Redke so tudi priroje-
ne motnje. Pri odraslih je veliko arterijske hiper-
tenzije, hiperholesterolemije, tudi sladkorne bo-
lezni, prekomerne prehranjenosti. Med delovno 
populacijo je bolečina v križu pogost vzrok obi-
ska ambulante. Pa seveda rak, ki je vedno pri-
soten. 

Svoje paciente opozarjam, da na zdrav-
je vpliva več faktorjev. Način življenja je go-
tovo tisti, ki ga lahko nadzorujemo sami. Na 

zdravje vplivajo tudi obremenitve na delovnem 
mestu, dednost in zelo pomembna so tudi na-
ša čustva.

- Vam delo referenčne ambulante veliko 
pomaga pri delu v ambulanti?

Delovanje referenčne ambulante je pozitivno. 
Prej smo preventivne preglede opravljali zdrav-
niki in časa za paciente nismo imeli toliko, kot 
ga ima referenčna sestra. S pacientom se pogo-
vori, opravi osnovne preglede, ljudi pa tudi mo-
tivira. Urejeni kronični bolniki in zdravi se lahko 
spremljajo kar pri referenčni sestri. 

- Ali se katere bolezni pojavljajo bolj po-
gosto, opažate kakšno izstopanje?

Opažam povečanje krvnih bolezni, na to ver-
jetno vpliva porast neionizirajočih sevanj v na-
šem okolju, mobiteli, wi-fi.

- Se pri otrocih še pozna, da živijo na po-
deželju ali na njihovo zdravje vpliva današnji 
hiter tempo življenja?

Otroci so večinoma zdravi. Pri posamezni-
kih je prisotna prekomerna telesna teža, redko 
kakšne motnje vedenja, pri dojenčkih alergije. V 
šoli otroke vzgajajo v smeri zdravega življenja – 
gibanje, zdrava prehrana, duševno zdravje.

- S katerimi zdravstvenimi težavami so ot-
roci najbolj obremenjeni. So to alergije, sla-
ba drža, debelost …?

Na držo jih opozarjamo na sistematskih pre-
gledih, v šoli imajo zdravstveno vzgojo, OŠ je 
vključena v projekt zdravih šol. Najlažje spre-
membo dosežemo z informiranjem in motivaci-
jo otrok v vrtcih in osnovnih šolah.

Pri dojenčkih je najpogostejši atopijski der-
matitis. Glavni razlog obiska ambulante pri otro-
cih je povišana temperatura. V naravi otrok je 
potreba po gibanju, kar pripomore k dobri drži 
in normalni telesni teži.

Andreja Podlesnik Moličnik: »Kot zdravnik 
se navežeš na paciente in njihove usode, 

včasih še doma razmišljaš o rešitvah.« 
(Foto: ŠMS)

»Pri odraslih je veliko arterijske 
hipertenzije, hiperholesterolemije, 
tudi sladkorne bolezni, prekomer-
ne prehranjenosti. Med delovno po-
pulacijo je bolečina v križu pogost 
vzrok obiska ambulante. Pa seveda 
rak, ki je vedno prisoten.«

»Opažam povečanje krvnih bolezni, 
na to verjetno vpliva porast neionizira-
jočih sevanj v našem okolju, mobiteli, 
wi-fi.«
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Intervju, Organizacije, Gospodarstvo

- Vas pogosto pokličejo znanci ali sokra-
jani po delovnem času zaradi kakšnih zdra-
vstvenih težav?

Kdaj, za kakšen nasvet. Sicer pa vedo, da je 
na razpolago dežurna služba.

- Zdravstvo je v velikih težavah, kako in 
katere vi pri svojem delu najbolj občutite?

Nekako krmarimo med zahtevami ministr-
stva, zavarovalnice in pacientovimi potrebami. 
So pa v zadnjem času uvedli določene pozitiv-
ne spremembe. Dobrodošli so obnovljivi recep-

ti, tudi možnost izdajanja receptov po telefon-
skem pogovoru, saj pacientu ni treba v ambu-
lanto. Tudi če dobimo izvide krvi ali urina, lahko 
pacientu takoj predpišemo zdravila in mu ni tre-
ba še enkrat v ambulanto. 

Želeno omejevanje pisanja napotnic me ne 
ovira. Za vsako napotnico, ki jo napišem, stojim, 
saj poskušam pacientu glede na vrsto obolenja 
omogočiti ustrezno obravnavo.

- Kako se sproščate po posebej težkih si-
tuacijah, na katere tudi naletite med svojim 
delom?

Težke situacije v urgentni službi, posebej hu-
di primeri bolezni, smrt, nesreče s smrtnim iz-
idom; na vse to smo zdravniki nekako priprav-

ljeni, da imamo trdo kožo. Vseeno pa razmišljaš 
potem nekaj ur ali nekaj dni. Takrat mi je lažje, 
če se pogovorim s kolegi, analiziram. Sicer pa 
se sproščam preko telesne aktivnosti ali pa glo-
binske sprostitve.

- Ste tudi mamica treh šolark. Kako uskla-
jujete naporno delo, dežurstva in prosti čas, 
ki ga verjetno ni veliko?

Imam tri hčerke, osnovnošolke. So navajene, 
da mame kdaj ni. Z organizacijo in prerazporeja-
njem dolžnosti gre lažje. Zaradi dežurstva imam 
običajno zaseden samo en vikend v mesecu, 
potem so še izobraževanja.

ŠMS

»Težke situacije v urgentni službi, po-
sebej hudi primeri bolezni, smrt, nes-
reče s smrtnim izidom; na vse to smo 
zdravniki nekako pripravljeni, da ima-
mo trdo kožo. Vseeno pa razmišljaš po-
tem nekaj ur ali nekaj dni.«

»Želeno omejevanje pisanja na-
potnic me ne ovira. Za vsako napotni-
co, ki jo napišem, stojim, saj poskušam 
pacientu glede na vrsto obolenja omo-
gočiti ustrezno obravnavo.«

SPREJEM PROSTOVOLJCEV PRI PREDSEDNIKU DRŽAVE BORUTU PAHORJU

Med prejemniki priznanj Sašo Štiglic in 
Renata Jakob Roban

Sašo Štiglic (prvi z desne) za svoje prostovoljsko delo in Renata Jakop Roban kot 
predsednica Slovenskega društva Hospic (šesta z desne) sta prejela priznanja in nagrado 

predsednika Boruta Pahorja (četrti z desne).

Predsednik Republike Slovenije Borut Pahor 
je v ponedeljek, 11. junija, priredil sprejem ob po-
delitvi državne nagrade in priznanj na področju 
prostovoljstva za lansko leto. Med dobitniki sta 
bila tudi Sašo Štiglic iz Gornjega Grada in Rena-
ta Jakop Roban iz Robanovega Kota. Jakob Ro-
banova je kot predsednica Slovenskega društva 
hospic prevzela najvišje državno priznanje za iz-
jemne dosežke na področju prostovoljstva, nje-
gove promocije in razvoja, Štiglic pa je prejel 
priznanje za izjemne dosežke in dolgoletno pro-
stovoljsko delo na področju socialne dejavnosti.

Slovensko društvo hospic že več kot dve de-
setletji razvija model hospic oskrbe umirajočih 
in njihovih svojcev. Je pionir na področju huma-
ne in sočutne oskrbe. Letno več kot 140 prosto-
voljcev opravi več kot 15.000 prostovoljskih ur. Ti 
so del interdisciplinarnega tima v oskrbi umira-
jočih in soustvarjajo razvoj mreže z organizaci-
jami javnega in zasebnega sektorja, zdravstva, 
sociale in izobraževanja. Mreža že desetih ob-

močnih odborov po državi prispeva k širjenju 
in osveščanju prostovoljskega dela v skupnem 
poslanstvu za detabuizacijo smrti, umiranja in 
žalovanja ter humanizacijo naše družbe.

Sašo Štiglic je prostovoljec, ki letno opravi več 
kot 500 ur dela v Društvu Projekt Človek. Ljudem, 
ki imajo težave z zasvojenostjo, je mentor, vzgo-
jitelj in prijatelj. S svojimi življenjskimi izkušnja-
mi je zaposlenim sodelavec, ki pomaga pri razvi-
janju boljšega programa in dela. Nemalokrat po-
maga pri nočnem delu in dežurstvih ob vikendih, 
spremlja tudi uporabnike na njihovih izhodih. V 
veliko pomoč je tudi v terapevtski skupnosti za 
starše in otroke, kjer z njimi opravlja vsakodnev-
ne aktivnosti, pogosto pa z njimi preživi cel dan.

Priznanje in nagrada sta po mnenju Jakob Ro-
banove in Štiglica neizmerno pomembna za delo, 
saj se bo z njim okrepilo zavedanje vseh prosto-
voljk in prostovoljcev, da opravljajo pomembno 
delo in sooblikujejo bolj humano družbo.

Marija Šukalo

SAVINJSKO-ŠALEŠKA GOSPODARSKA ZBORNICA

Protest zaradi odstopanj od protokola o 
izgradnji 3. razvojne osi  

Upravni odbor Savinjsko-šaleške gospodarske 
zbornice je v ponedeljek, 18. junija, ministrstvu za 
infrastrukturo in DARS-u poslal protestno pismo v 
zvezi z odstopanji od protokola o izgradnji sever-
nega dela 3. razvojne osi. Kot je bil obveščen pred-
stavnik odbora za izgradnjo hitre ceste, je bil spre-
jet sklep o projektiranju odseka Slovenj Gradec-Ve-
lenje, ne pa tudi odseka Šentrupert-Velenje.

Za pričetek projektiranja tega odseka nad-
zorni svet DARS-a ni podal soglasja. »Razlogi za 
takšno odločitev nadzornega sveta DARS-a nam 
niso znani, po mnenju sveta županov koroške 

regije je verjeten razlog za tako odločitev vlože-
ni zahtevek za presojo ustavnosti in zakonitosti 
Uredbe o državnem prostorskem načrtu (DPN) 
za odsek Šentrupert-Velenje. Upravni odbor Sa-
vinjsko-šaleške gospodarske zbornice odločno 
protestira zoper takšno odločitev DARS-a, saj ni 
pravno-formalnih zadržkov za začetek projekti-
ranja,« so zapisali. Na zbornici tudi ugotavljajo, 
da je pri terminskem planu prišlo do bistvene-
ga odstopanja, saj bi se projektiranje koroškega 
dela moralo začeti že lani decembra. 

Marija Lebar
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POPRAVEK ocenjevanja želodca za leto 2018

Pri javni objavi rezultatov ocenjevanja želodca je prišlo do neljube 
pomote. Izdelovalec Pavel Koren iz Homca 25 je prejel 17,875 točke in 
10. mesto ter bronasto priznanje, pomotoma je bilo objavljeno 16,875 
točke, 24. mesto in potrdilo o kvaliteti.

Za pomoto se prizadetim opravičujemo.

Združenje izdelovalcev
zgornjesavinjskega želodca

OBČINA LJUBNO 

Ljubenska skakalnica v novi – plastični preobleki 

Župan Franjo Naraločnik: 
»S tako nadgrajeno skakalnico 
se nam na področju smučarskih 
skokov odpirajo številne dodatne 
možnosti.« (Foto: Marija Lebar) 

Ta teden je župan občine Ljubno 
Franjo Naraločnik podpisal pogod-
bo za montažo plastike in mrež na 
smučarski skakalnici. Za treninge 
naj bi bila nadgradnja na skakalni-
ci pripravljena že to jesen, novost 
pa bo povsem zaživela v zimski se-
zoni in za tekme svetovnega poka-
la v smučarskih skokih za ženske.

POGODBE O SREDSTVIH 
PODPISANE

Vrednost investicije skupaj 
s predpripravo je okoli 280.000 
evrov. Od tega bo večji del krila ob-
čina iz proračuna, dokajšen delež 
bodo prispevali sponzorji. Župan 

Naraločnik je ob tem povedal: »S 
sponzorji že imamo podpisane po-
godbe. Veseli me, da tudi naši naj-
uspešnejši gospodarski subjek-
ti prepoznavajo pomen skakalni-
ce tako za samo občino in občane 
kot tudi za njihovo lastno uspešno 
promocijo. Pri tem bi zlasti izposta-
vil dve podjetji, in sicer KLS Ljubno 
in BTC Ljubljana.«

Z DELI ZAČENJAJO V TEH 
DNEH

Na razpisu je bilo za realizaci-
jo projekta izbrano podjetje De-
zu, Obratovanje športnih objektov, 
d. o. o., iz Kranja. Dela na izvedbi 
strojnih inštalacij se bodo začela 
v kratkem in naj bi bila zaključena 
v nekaj tednih. Za postavitev pla-
stike je na skakalnici treba izdela-
ti leseno podkonstrukcijo, nato bo 
nameščena plastična prevleka, za 
zimski del sezone pa se bodo polo-
žile mreže, ki bodo zadrževale sneg 
na skakalnici.

Marija Lebar

VOLOG

Novi most bo za promet nared v roku štirih mesecev

Ker bo gradnja novega mostu trajala okoli štiri mesece, je izvajalec 
VOC ob starem mostu zgradil obvozno cesto. (Foto: Igor Solar) 

Med letošnjimi investicijskimi 
projekti države je tudi izgradnja 
novega mostu preko Letošča v Vo-
logu, na regionalni cesti Nazarje-
-Gornji Grad. Hkrati z mostom je 
celjsko podjetje VOC zgradilo del 
ceste tako, da bo odpravljen dose-
danji ostri ovinek, ki je bil za pro-
met in poplavno varnost okoliških 
hiš zelo neustrezen. Na tej lokaciji 
bo potekal tudi projekt Občine Na-
zarje z več izboljšavami tamkajšnje 
infrastrukture.

ZAPORA CESTE NE BO 
POTREBNA 

Dosedanji ozki most je pre-
cejšnje prometno ozko grlo, še po-
sebej ker je cesta preko njega spe-
ljana v slabo preglednem ovinku. 
Lega širšega mostu bo to zagato re-

šila. Ker bo gradnja trajala okoli šti-
ri mesece, je izvajalec VOC ob sta-
rem mostu zgradil obvozno cesto, ki 
je že asfaltirana in opremljena z va-
rovalno ograjo in ustrezno prome-
tno signalizacijo. Koristno novost 

za večjo poplavno varnost obmo-
čja pomeni večja svetla odprtina in 
smer mostu glede na vodotok. No-
vi most bo omogočil tudi ustrezno 
čiščenje nanosov proda, kar je bilo 
doslej skoraj nemogoče. 

SVOJ DEL BO PRILOŽILA TUDI 
OBČINA

Ker je celotno območje mo-
stu in ob javni poti Mali Rovt-Vo-
log potrebno prenove, se je obči-
na odločila, da bo investirala iz-
gradnjo nove avtobusne posta-
je in izgradnjo podpornega zi-
du ob Letošču v dolžini okoli 100 
metrov. Obenem bodo prenovi-
li lokalni vodovod in namestili hi-
drant. Na željo krajanov namera-
vajo ob tamkajšnjem ekološkem 
otoku postaviti dodatno svetilko 
javne razsvetljave. Na občini ra-
čunajo, da bodo z investicijo kon-
čali v času dokončanja izgradnje 
mostu, za podporni zid pa še prip-
ravljajo dokumentacijo.

Marija Lebar
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26. IZ RODA V ROD V NAZARJAH 

V finale gredo Brunet, Lamprečnik in Kolenc

Tudi Amadej Kolenc iz Šmartnega ob Dreti si je z izvajanjem svojega 
programa prislužil polfinale. (Foto: Marija Šukalo) 

Nazarjah je v soboto, 9. junija, 
potekala tradicionalna prireditev Iz 
roda v rod. Dogodek je ob pomo-
či Kulturnega društva Stopinje, na-
zarske krajevne skupnosti in ob-
čine pripravilo turistično društvo. 
Prireditev, ki sodi v izbirno tekmo-
vanje za Zlato harmoniko Ljubeč-
ne, je bila uvod v praznovanje pra-
znika nazarske krajevne skupnos-
ti. V imenu organizatorjev sta obi-
skovalce in tekmovalce pozdravila 
predsednica turističnega društva 
Vanja Hofbauer in župan občine 
Matej Pečovnik.

V tekmovalnem delu je zaigra-
lo enajst frajtonarjev, tudi Zgornje-
savinjčani Amadej Kolenc iz Šmar-
tnega ob Dreti, Špela Bider iz Dol-

kom. Nastop, izbiro programa in 
njegovo izvedbo je ocenjeval se-
lektor Tomaž Guček. Ta je v polfina-
le, ki bo v Velenju julija in na Lju-
bečni avgusta, »poslal« Bruneta, 
Lamprečnika in Kolenca.

Svojega favorita je izbralo tudi 
občinstvo in podelilo naziv graj-
skega godca. Laskavi naziv je po 
enoletnem premoru ponovno pri-
padel Velenjčanki Tjaši Lesjak, ki 
se frajtonarice uči z mentorjem Ro-
bijem Goličnikom.

V spremljevalnem programu so 
občinstvo s petjem in igranjem na 
harmoniko zabavali Mark Sovin-
šek ter brata David in Peter Suho-
veršnik.

Marija Šukalo

-Suhe in Klemen Lamprečnik iz 
Spodnjih Kraš z mentorjem Andre-
jem Rakom, Jan Ročnik z Ljubnega 

ob Savinji z mentorjem Primožem 
Zvirom in Adam Brunet iz Lačje va-
si z mentorjem Robertom Golični-

PREDAVANJE IN RAZSTAVA HERBARIJA V GALERIJI MOZIRJE

Okolica Mozirja je vrstno rastlinsko zelo pestra
Knjižnica Mozirje je pripravila še 

zadnji dogodek v spomladanski se-
zoni prireditev. Poljudnoznanstve-
no predavanje dr. Tanje Dreo z nas-
lovom Bakterijske bolezni rastlin in 
njihova diagnostika je bilo dobro 
obiskano. Zbrani so si z zanimanjem 
ogledali tudi spremljajočo razstavo 
herbarija Travniško-gozdni rastlin-
ski svet Mozirja in okolice domačin-
ke Ane Kugovnik.

RASTLINSKE BOLEZNI
Tanja Dreo, po rodu Mozirjan-

ka, je vodja diagnostike in razvo-
ja bakteriološkega laboratorija Na-
cionalnega inštituta za biologijo v 

Ljubljani. Je avtorica novih metod 
določanja bakterij, ki so vključene 
v mednarodne standarde, odmev-
nih raziskav raznolikosti bakterij 
in obvladovanja z novimi snovmi 
in bakteriofagi (virusi, ki napadajo 
bakterije). Z rastlinskimi boleznimi 
in njihovim zaznavanjem se ukvar-
ja že več kot dvajset let.

Zbranim je predstavila bakterije 
in z njimi povezane bolezni rastlin, 
predvsem tiste, ki imajo na ljudi 
največji vpliv. Invazivne bakterij-
ske bolezni rastlin lahko namreč 
povzročijo izgubo določenega vira 
prehrane in celo spremenijo naše 

naravno okolje. Na oddelku, ki ga 
vodi, se ukvarjajo ravno s takšni-
mi primeri. Z različnimi laborato-
rijskimi testiranji poskušajo zava-
rovati naše pridelovalce pred vdo-
rom bakterij, ki jih pri nas sicer ni, 
lahko pa bi se vnesle v našo drža-
vo s sadilnim materialom, seme-
ni, rastlinami … Načine laborato-
rijskih testiranj je tudi podrobneje 
predstavila.

PREDSTAVITEV HERBARIJA 
Ana Kugovnik, študentka 3. le-

tnika biologije na Biotehniški fa-
kulteti Univerze v Ljubljani, je 
predstavila herbarij, ki ga je nare-
dila v okviru predmeta sistematska 
botanika. Za popis rastlin je izbrala 

Ana Kugovnik je predstavila herbarij, ki ga je naredila v okviru 
predmeta sistematska botanika.

Tanja Dreo je vodja diagnostike in razvoja bakteriološkega 
laboratorija Nacionalnega inštituta za biologijo v Ljubljani.

območje domačega kraja, ki spada 
v območje predalpskega hribovja.

Razložila je, kako določati ra-
stline, kar glede na veliko števi-
lo njihovih vrst znotraj iste druži-
ne ni lahka naloga. Največ rastlin-
skih vrst, med njimi tudi zaščite-
ne vrste, je nabrala okoli kmetije 
Zgozdnik. Tam se tip tal izrazito raz-
likuje od tipa tal v dolini. Predstavi-
tev herbarija je zaključila z ugoto-
vitvijo, da je okolica Mozirja vrstno 
rastlinsko zelo pestra. Opozorila je, 
da je biotska raznovrstnost ključ-
nega pomena za vse nas. Najlažje 
jo obdržimo z ohranjanjem različ-
nih naravnih habitatov.

Tekst in foto: Tatiana Golob
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Iz zapisov 
Aleksandra Videčnika

Kako je Celjska legija branila severno 
mejo (2)

KRATKOTRAJNO ZMAGOSLAVJE
Zmagoslavje, ki je prevevalo 

celjske legionarje po uspešno iz-
vedeni ofenzivi, je splahnelo 13. ju-
nija 1919, ko so prejeli ukaz, da se 
z vlakom odpeljejo v Celje. Že nas-
lednji dan je bila Celjska legija raz-
puščena. Razloge za takšno pote-
zo gre iskati v nesposobnosti ta-
kratne slovenske oziroma jugoslo-
vanske politike, ki ni bila v stanju 
pogajalsko »vnovčiti« vojaških do-
sežkov borcev za severno mejo.

SPOMINSKA PLOŠČA NA 
LJUBNEM OB SAVINJI

V spomin na dosežke celjskih le-
gionarjev je krajevna organizacija 
Legije koroških borcev Gornji Grad 
30. julija 1939 na Ljubnem ob Sa-
vinji pripravila veliko slavje. Glav-
ni organizator je bil odvetnik in 
predsednik omenjene organiza-
cije dr. Ervin Mejak. V sklopu slo-
vesnosti so na Brunetovi hiši sre-
di trga odkrili spominsko ploščo 
z napisom: »V tej hiši je bil glavni 
stan Celjske legije v maju 1919. le-
ta. Nepremagljivi smo, če se ne bo-
jimo umreti za domovino!«

To ploščo so Nemci ta-
koj po okupaciji leta 1941 
odstranili, saj so s tem že-
leli izničiti dosežke slo-
venskih domoljubov v bo-
ju za pravično mejo. Obči-
na Ljubno je leta 1997 nek-
danjo ploščo nadomesti-
la z novo, ki je nameščena 
na občinski stavbi in da-
nes spominja na genera-
la Rudolfa Maistra in nje-
gove borce. Leta 2007 je bil 
na Ljubnem ob Savinji od-
prt še park borcev za se-
verno mejo.
BORCI ZA SEVERNO MEJO

Ljubno je torej imelo po-
membno vlogo v boju za 
severno mejo, kakor so jo 

imeli tudi borci iz Zgornje Savinj-
ske doline. Vseh naj bi jih bilo 223, 
našteli pa bomo samo tiste, ki jih 
navaja dr. Ervin Mejak v svoji knjigi 
V boju za našo severno mejo in so 
bili objavljeni tudi v prispevku Ber-
ta Savodnika v zborniku Park bor-
cev za severno mejo, ki je izšel le-
ta 2007. 

LEGIONARJI – PROSTOVOLJCI:
1. Ahtik Ivan, Šentjur ob Taboru, po-
doficir
2. Bizjak Andrej, Polzela, podoficir
3. Čančer Lujo, Celje, oficir
4. Čebular Bogomil, Celje
5. Detiček Maks, nadporočnik, 
    operativni poveljnik legije
6. Erhatič Leo, Celje, podoficir
7. Ferlež Ivan, Šentjur
8. Flajs Jožef, Žalec, podoficir
9. Maršič Robert, Braslovče, 
    podoficir
10. Mejak Ervin, Celje, podoficir
11. Modic Slavo, Celje
12. Novak Martin, Šoštanj, podoficir
13. Omladič Filip, Braslovče
14. Praprotnik Stanko, Mozirje
15. Pristovšek Stanko, Žalec
16. Rataj Leo, Braslovče
17. Rebek Anton, Celje, podoficir
18. Rojnik Ivan, Braslovče
19. Roš Mirko, Celje, podoficir
20. Rovan Ludovik, Šentjur pod 
      Kumom, podoficir
21. Sancin Savo, Celje, podoficir

22. Seručar Franjo, Celje, oficir
23. Širca Miljutin, Celje, podoficir
24. Šparhakel Leopold, Teharje, 
       oficir
25. Šribar Ivan, Spodnja Hudinja
26. Štante Jernej, Šentjur
27. Teržan Ivan, Petrovče, podoficir
28. Tomšič Stanko, Celje
29. Trobej Jožef, Šoštanj, podoficir
30. Turk Fortunat, Šoštanj, 
       podoficir
31. Vavpot Lovro, Slovenj Gradec
32. Vršič Franjo, Celje, podoficir
33. Zupanc Janko, Žalec
34. Žgajner Milko, Blagovna, 
      podoficir

VOJAŠKI OBVEZNIKI:
1. Arnič Franc, vojak
2. Bačun Josip, podoficir
3. Bevc Franc, vojak
4. Bitenc Alojzij, vojak
5. Breznik Albin, vojak
6. Budna Jakob, vojak
7. Budna Josip, vojak
8. Deleja Ferdinand, vojak
9. Ermenc Franc, podoficir
10. Ermenc Josip, podoficir
11. Ermenc Leopold, vojak
12. Globočnik Josip, vojak
13. Glojek Viljem, vojak
14. Hribernik Ivan, vojak
15. Juvan Albin, vojak
16. Juvan Jožef, vojak
17. Juvan Martin - Babčev, vojak
18. Juvan Martin - Janezov, vojak

19. Juvan Nikolaj, vojak
20. Kodel Ivan, vojak
21. Kopušar Josip, vojak
22. Kranjc Franc, vojak
23. Kranjc Ivan, vojak
24. Krolnik Jakob, vojak
25. Lipold Franc, podoficir
26. Lipold Ivan, vojak
27. Lojen Ignac, vojak
28. Lužnik Franc, vojak
29. Metulj Janez, vojak
30. Mlačnik Franc, podoficir
31. Operčan Franc, vojak
32. Operčan Ignac, vojak
33. Orešnik Franc, vojak
34. Orešnik Janez, vojak
35. Orešnik Martin, vojak
36. Osar Ivan, vojak
37. Papeš Franjo, podoficir
38. Plesec Martin, vojak
39. Podlesnik Ivan, vojak
40. Podlesnik Jožef, vojak
41. Prislan Ivan, vojak
42. Prodnik Ivan, vojak
43. Rakun Franc starejši, vojak
44. Rakun Franc mlajši, vojak
45. Remško Pavlin, vojak
46. Robnik Jakob, podoficir
47. Ročnik Felicijan, vojak
48. Rosej Ignac, podoficir
49. Sem Jožef, vojak
50. Sem Jožef, vojak
51. Tisovnik Franjo, vojak
52. Trbovšek Josip, vojak
53. Trbovšek Konštatin, vojak
54. Vodlan Josip, vojak

55. Voler Franc, vojak
56. Volovšek Ivan, podoficir
57. Žagar Anton, vojak

Kot je zapisal Savodnik 
v omenjenem zborniku, se 
kljub natančnemu preverja-
nju seznam ne ujema z na-
vedbami o številu prosto-
voljcev (35) in rednih obve-
znikov (54), ki so bili na oro-
žnih vajah. Očitno je bil med 
prostovoljce vštet tudi orga-
nizacijski poveljnik kapetan 
Ignac Založnik, ki je ostal v 
Celju, med redne obveznike 
pa so vpisani tudi trije civi-
listi, ki so skrbeli za prevoz 
opreme in hrane.

Nadaljevanje prihodnjič.

Brunetova hiša na Ljubnem ob Savinji, požgana med drugo svetovno vojno. 
Krožec označuje mesto, kjer je bila nameščena spominska plošča borcem za 

severno mejo. 
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DRUŽINA ŠTIGLIC IZ TERA NAD LJUBNIM OB SAVINJI

»Kar delamo, delamo z veseljem, zato tudi najdemo čas za 
udejstvovanje na toliko področjih«

Družino Štiglic sestavljajo oče Bernard, ma-
ma Rosana in otroci Bernarda (22), Rosana (19), 
dvojčici Kristina in Ksenija (18), Valentin (12) ter 
najmlajša Maja (6 mesecev). Bernarda obiskuje 
4. letnik Pedagoške fakultete v Mariboru, smer 
razredni pouk, Rosana je dekle s posebnimi po-
trebami, zato obiskuje Center za vzgojo, izobra-
ževanje in usposabljanje v Velenju, Kristina obi-
skuje Srednjo šolo za strojništvo, mehatroniko 
in medije v Celju, Ksenija pa Srednjo zdravstve-
no šolo v Celju. Edini fant med dekleti, Valentin, 
pa je šestošolec.

KMETIJA Z LEPIM RAZGLEDOM V BLIŽINI 
TIRSKIH PEČI

Živijo v Teru nad Ljubnim ob Savinji na 940 
metrih nadmorske višine v neposredni bližini 
Tirskih peči. Mimo njihove domačije vodi pot na 
Golte. V njihovi okolici je tudi zavarovano obmo-
čje Natura 2000, kjer gnezdi planinski orel. Star-
ša se ukvarjata s kmetijstvom, gozdarstvom in 
ovčerejo, pri delu na kmetiji pomagajo vsi, še 
najbolj, ko je čas za košnjo. Večino dela se op-
ravi ročno, zato vsak par rok še kako prav pride.

13. LETO DELOVANJA KVARTETA ŠTIGLIC
Kvartet Štiglic prepeva že 13. leto. Sprva so 

dekleta prepevale preproste ljudske pesmi, 
prvič so nastopile na Ljubnem na prireditvi ljud-
skih godcev. Kristina in Ksenija sta bili takrat 
stari komaj 5 let, a so že pele štiriglasno. S ča-
som so začele posegati po težjih skladbah, tako 
se danes najdejo v različnih zvrsteh: cerkvene 
in ljudske pesmi, priredbe, umetne, jazz, naro-
dnozabavne in popevke. Pojejo na prireditvah v 
domačem kraju, vse več jih vabijo v goste. Vabi-
lu se vedno rade odzovejo in si tako nabirajo iz-
kušnje in širijo krog poslušalcev. Ob 10. obletni-
ci delovanja so posnele zgoščenko z naslovom 
S pesmijo v svet. Tudi oče Bernard ima dober 
posluh, a pravi, da za petje nima časa, spremlja 
jih na nastopih in je njihov prvi kritik.

DIRIGIRANJE ZBOROM, VMES PA ŠE KAK 
ORGELSKI KONCERT

Dekleta so ali še obiskujejo glasbeno šo-
lo. Kristina igra violino, Ksenija klavir, Bernarda 
klavir in orgle. Bernarda je v Radmirju že enajst 
let organistka pri nedeljskih mašah, vsako leto 
tam priredi samostojni orgelski koncert, letos 
bo že deveti zapovrstjo. Mama Rosana vodi rad-
mirski Ženski pevski zbor Jutro, ki letos praznuje 
10. obletnico delovanja, Bernarda pa Moški pev-
ski zbor Zarja in od lanskega leta Kvartet Štiglic.

MAMA TUDI SLIKA
Mama Rosana riše in slika že od malega, res-

neje od leta 2000, ko je začela ustvarjati z oljni-

mi barvami na platno. Največ slika v tehniki ak-
ril na platno, njeni najljubši motivi so rože, sli-
ka tudi krajine in druge motive. Imela je že tri 
samostojne razstave, letos načrtuje še dve. Ra-
da riše tudi Ksenija, ki se osredotoča na portre-
te s svinčnikom.

OČE BERNARD JE AKTIVEN 
JAMAR

Bernard je vodja Jamarskega reševalnega 
centra Velenje, član predsedstva in blagajnik pri 
Jamarski zvezi Slovenije ter član vodstva in bla-
gajnik pri Jamarski reševalni službi Slovenije in 
predsednik Jamarskega kluba Tirski zmaj Ljub-
no, katerega člani raziskujejo jame predvsem na 
Menini.

Za svoje delo je prejel bronasti, srebrni in zla-
ti znak Civilne zaščite Slovenije. Letos maja je 
sodeloval na mednarodni vaji v avstrijskem Ei-
senerzu, kjer je bil vodja reševalne ekipe, ki je 
kot prva usposobljena za tovrstno reševanje na 
mednarodni ravni. Bernard je tudi član Sloven-
ske enote civilne zaščite za iskanje in reševanje 
iz jam (CaveSAR).

SODELOVANJE V ODDAJI SLOVENSKI 
POZDRAV PREDVSEM VELIKA IZKUŠNJA

Članice kvarteta so se za sodelovanje v tele-
vizijski oddaji Slovenski pozdrav odločile zara-
di nove izkušnje, prepoznavnosti, novih poznan-
stev in iz radovednosti, kako snemanje poteka. 
Že sam nastop je bil zanje velik dosežek in po-
trditev.

»V prvem krogu smo izpadle, a se takrat s 
tem nismo preveč obremenjevale, saj tja nismo 
šle zato, da bi zmagale, in tudi nismo imele ve-
likih pričakovanj. Odzivu javnosti, da ocenjeva-
nje ni bilo pravično, je sledil klic Blaža Švaba, da 
so člani uredništva oddaje navdušeni nad na-
šim petjem in da nam zato dajo še eno prilož-
nost,« se prvega nastopa spominja Bernarda. 
Po tej potrditvi so se z veseljem pripravljale na 
nadaljnje nastope, vse do finala.

»Trenutek, ko je članica strokovne žirije Dani-
jela Pečnik Zeme razglasila zmagovalca, je bi-
lo res neverjeten. Dobile smo Mercatorjev bon 
v vrednosti 1.000 evrov in pokal Steklarne Ro-
gaška, ki ima v našem domu posebno mesto. Iz-

kušnje res ne bomo nikoli pozabile,« zaključu-
je vodja kvarteta. Dodajajo še, da so hvaležne 
vsem, ki so jih na tej poti podpirali, veliko sorod-
nikov in krajanov jih je spremljalo tudi na sne-
manjih.

ŠE NAPREJ NASTOPATI IN RAZVESELJEVATI 
POSLUŠALCE

Pravijo, da, kar delajo, delajo z veseljem in za-
to tudi najdejo čas za udejstvovanje na toliko 
področjih. Kar se glasbe tiče, zaenkrat nimajo 
posebnih načrtov. Razmišljajo o kakšnem kon-
certu, čez leto ali dve bo morda luč sveta ugle-
dala nova zgoščenka. Predvsem želijo uživati v 
ustvarjanju glasbe, nastopati ter ljudem polep-
šati osebne praznike ali kakšne druge dogodke.

Barbara Rozoničnik

Osemčlanska družina Štiglic živi na domačiji v bližini Tirskih peči. Poleg dela na kmetiji 
najdejo čas še za celo vrsto aktivnosti. Z leve: Rosana, Bernarda, oče Bernard, mama 

Rosana, v naročju Maja, Kristina in Ksenija ter Valentin (fotodokumentacija družine Štiglic)
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LETA 1968 JE V LUČAH 8. RAZRED KONČALO 32 UČENCEV

Po petdesetih letih se je 18 sošolcev sešlo v OŠ Blaža Arniča

Nekdanji sošolci in učitelji OŠ Blaža Arniča Luče po 50 letih (foto: Jože Miklavc)

»Pisalo se je leto 1968, v zraku je bilo čutiti 
pričakovanje, tremo, veselje in hkrati strah pred 
neznanim svetom, v katerega smo se podajali. 
Leta tečejo in od takrat je minilo že 50 let,« so v 
vabilu zapisali organizatorji srečanja nekdanjim 
sošolcem in še živečim učiteljem OŠ Blaža Arni-
ča Luče. Sešli so se v četrtek, 7. junija, na svo-
ji nekdanji šoli.

PRISRČEN SPREJEM
Sedanja ravnateljica Andreja Urh jih je po pol 

stoletja posadila v šolske klopi in jih nagovorila z 
dobrodošlico. Otroški pevski zbor je zapel šolsko 
slavnostno pesem. Sedanji učenci Kristina Za-
mernik ter Erik in Sara Robnik so predstavili ne-
kaj detajlov iz šolske kronike izpred pol stoletja.

RADOSTNO SREČANJE SOŠOLCEV
Spominska učna ura se je začela s starim 

bronastim zvoncem, nagovorom sošolcev, uči-
teljev in takratnega predsednika razreda Toneta 
Pečovnika. V imenu učiteljev je obudil spomine 
takratni učitelj Anton Venek.

OGLED ŠOLE
Pod vodstvom ravnateljice Urhove so si 

ogledali osrednje prostore šole in se zadržali 

na klepetu v šolski zbornici. V juniju leta 1968 
je 8. razred končalo 32 učencev. Razrednik v 
zaključnem letniku do valete je bil Janez Venin-
šek, ki se zaradi bolezni srečanja ni udeležil. 
Od sošolcev so preminuli štirje, od 28 preosta-
lih pa se je srečanja udeležilo 18 učencev. Naj-

več, deset jih živi v Lučah, sedem v Solčavi, tri-
je na Ljubnem ob Savinji, trije v Nazarjah, dva 
na Rečici ob Savinji in trije drugod v Sloveniji. 
Prijetno druženje so zaključili v bližnji zname-
niti Juvanovi hiši.

Jože Miklavc

ZAVOD STANISLAVA 

Za energetsko medeni vrt bodo skrbela tri generacije

Vrt je namenjen vsem ljudem, da v njem posedijo in uživajo ali si natrgajo zelišč za čaj. 
(Foto: ŠMS)

Nedavno so se pred Zavodom Stanislava v 
Gornjem Gradu zbrali šolarji, stanovalci DEOS 
centra starejših in člani Zavoda Stanislava ter 
uradno predali namenu energetsko medeni vrt, 
ki so ga uredili s skupnimi močmi.

KOŠČEK CVETOČE OAZE
»Imeti košček cvetoče oaze in hkrati pridelo-

vati domače izdelke, je danes privilegij, bodisi 
zaradi časa ali zdravja, so pred časom ugotovi-
li na šoli, v centru starejših in Zavodu Stanisla-
va. Stopili so skupaj in uredili čudovit Energet-

sko medeni vrt, nas pa povabili, da nam ga da-
nes predstavijo,« je uvidoma povedala modera-
torka mag. Margareta Atelšek.

MEDGENERACIJSKO SODELOVANJE
Svoje misli so z obiskovalci delile ravnatelji-

ca šole Blanka Nerad, delovna terapevtka cen-
tra starejših Špela Podvratnik ter vodja in lastni-
ca Zavoda Stanislava Zdenka Zakrajšek. Njihova 
skupna želja je, da bi se vračali k naravi in lastne-

mu pridelovanju zelišč. Velik pomen ima tudi 
medsebojno sodelovanje, ne le na simbolni ravni, 
ampak medgeneracijsko, saj bo s tem omogočen 
prenos znanja in izkušenj med starejšo in mlajšo 
generacijo. Zakrajškova je poudarila, da so vra-
ta vrta odprta za vsakogar.  Dogodek je popestril 
mešani pevski zbor gornjegrajske šole ter sestri 
violinistka Jasna in flavtistka Vita Purnat. 

ŠMS

CERKEV MARIJE SNEŽNE V SOLČAVI 

Nastopili učenci GŠ 
Nazarje

V Glasbeni šoli Nazarje si prizadevajo, da s 
svojimi nastopi obiščejo vse kraje Zgornje Sa-
vinjske doline, od koder prihajajo njihovi učen-
ci. V okviru 6. Dnevov gorskega lesa v Solčavi 
so nastopili v akustičnem ambientu župnijske 
cerkve Marije Snežene in poslušalce ponovno 
navdušili s koncertom. 

Barbara Rozoničnik
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Popravek informacije
V 24. številki Savinjskih novic je v prispevku na strani 9 Otvoritev 

ceste Homec in vodovoda Grušovlje v prvem odstavku navedeno, da 
so zemeljska dela pri izgradnji cestišča izvedli krajani sami. Krajani so 
zemeljska dela opravili pri izgradnji vodovoda. 

Marija Šukalo

28. TURNIR ZA KIP SVETEGA FLORJANA

Rekordna udeležba ženskih ekip

Na gasilskem tekmovanju je sodelovala tudi domača ženska 
desetina iz PGD Gorica ob Dreti. (Foto: Primož Vajdl)

Člani Prostovoljnega gasilske-
ga društva Gorica ob Dreti so 2. 
junija pripravili 28. turnir za kip 
sv. Florjana za desetine članic in 
članov. Gasilci in gasilske so se v 
športno rekreacijskem centru na 
Lazah pomerili v suhi vaji z mo-
torno brizgalno. Na njem je sode-
lovalo devet moških in celo dva-
najst ženskih ekip, kar je največ, 
odkar prirejajo tekmovanje. Vsaka 
ekipa je opravila dve vaji zapored, 
štela pa se je tista, ki je bila bolj-
še izvedena.

Najboljše tri ekipe so v trajno 
last prejele pokale, prvouvrščeni 
pri moških in ženskah pa še pre-
hodno nagrado kip sv. Florjana. 
Slednjega prejmejo v last za eno 
leto, v kolikor ekipi uspe zmagati 
trikrat zapored, ga prejme v trajno 
last. Poleg naštetih nagrad so po-
delili še pokal za najboljši čas izve-

dene vaje ter nagrado preseneče-
nja za predzadnje mesto.

V ženski konkurenci so bile od 
desetine z Rečice ob Savinji bolj-
še le gasilke iz Andraža nad Pol-
zelo, tretje mesto so osvojile čla-
nice PGD Letuš, ki so za las pre-
hitele desetino iz Šmartnega ob 
Dreti. Iz naše doline so tekmova-
le še gasilke iz Gorice ob Dreti in 
Nazarij.

Med moškimi ekipami so pre-
hodni pokal osvojili člani PGD 
Šoštanj mesto, ki so jim na zma-
govalnem odru sledili Letušani 
in gasilci iz Dobrovelj. Najbolj-
ši med Zgornjesavinjčani so bi-
li PGD Pobrežje ob Savinji, ki so 
osvojili sedmo mesto. Pokal za 
najhitreje opravljeno vajo pa je 
romal v roke moške ekipe PGD 
Lukovica, ki jo je opravila v dob-
rih 38 sekundah.

Primož Vajdl

PRODAJNA RAZSTAVA LIKOVNIH DEL NA OŠ NAZARJE

Na likovni koloniji ustvarjali za 
brezplačno šolo

Ob odprtju prodajne razstave likovnih del na OŠ Nazarje je 
spregovoril akademski slikar Uroš Potočnik, za krajši program pa je 

poskrbel šolski I-zborček. (Foto: Barbara Rozoničnik)

V okviru projekta brezplačne šo-
le Za smeh v otroških očeh so na 
OŠ Nazarje izvedli likovno kolonijo. 
Učenci pod mentorstvom akadem-
skega slikarja Uroša Potočnika so 
pridobivali znanja in izkušnje na li-
kovnem področju in hkrati prispe-
vali v sklad šole.

V prostorih OŠ Nazarje so prire-
dili odprtje razstave likovnih del 11-
ih učencev 8. in 9. razreda. V teh-
niki akril na platnu so ustvarjali na 
manjšem in večjem formatu. Za 
osnovo so uporabili kompozicijo 
kvadrata in pravokotnika različnih 

barv in velikosti. Zaradi nalaganja 
in prekrivanja likov gledalec dobi 
občutek globine. Končni učinek je 
abstraktna nepregledna slika z iz-
vorom v krajini, ki navidezno izra-
ža svetlobo in izvaja naključni ples 
oblik, je povedal Potočnik. 

Izkupiček od prodanih del je na-
menjen projektu brezplačne šo-
le. Razstavo si zainteresirani po-
samezniki in predstavniki podje-
tij lahko ogledajo ter se odločijo za 
nakup še danes. Dogodek je pope-
stril šolski fantovski I-zborček. 

Barbara Rozoničnik

POEZIJA MESECA JUNIJA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Rupi Kaur: 
Sonce in njeno cvetje

V Sloveniji že imamo prevedeno 
prvo knjižno izdajo Med in mleko 
mlade kanadsko-indijske pesnice 
Rupi Kaur. Sedaj je založba Mladin-
ska knjiga prevedla njeno drugo, 
dolgo pričakovano pesniško zbirko 
z naslovom Sonce in njeno cvetje. 

Rupi Kaur je glasnica novega fe-
minizma, ki s svojimi preprostimi 
verzi hitro osvaja srca, predvsem 
mladih bralk. Njene pesmi v novi 
zbirki se tematsko lotevajo okreva-
nja in osebnostne rasti, družinskih 
odnosov, ne boji se niti težkih te-
matik, kot so zlorabe žensk, deto-
mor … Njeni verzi so v knjigi Sonce 
in njeno cvetje pospremljeni oziro-

ma nadgrajeni z ilustracijami, ki so 
njeno delo, vsaki pesmi pa doda-
jo novo globino razumevanja in so 
nepogrešljiv del verzov.
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NA MARATONU SAVINJA SKORAJ 500 TEKAČEV 

Zmagovalca na najdaljši razdalji Bernarda Čeplak Poznič in 
Matej Letojne

Otroci so Bimbo tek vzeli nadvse resno in se z vso vnemo zagnali s starta.Zmagovalca Maratona Savinja na dolžini 
polmaratona, Bernarda Čeplak Poznič in 

Matej Letojne

Preko 350 tekačev se je skupaj zapodilo pod startnim obokom.

To nedeljo so Mozirje zopet preplavili tekači 
od blizu in daleč. Športno društvo TEAM je na-
mreč organiziralo drugi Maraton Savinja, na ka-
terem je teklo preko 500 tekačev od blizu in da-
leč. Zmagovalca na najdaljši razdalji v dolžini 
pol maratona sta postala domačina Bernarda 
Čeplak Poznič in Matej Letojne.

NAJBOLJ ZELEN TEK V SLOVENIJI
Tek so poimenovali kot najbolj zelen v drža-

vi, saj trasa poteka na levem in desnem bregu 
Savinje in združuje občini Mozirje in Nazarje, na 
območju katerih teče. Tekači so se lahko odlo-
čali med tremi dolžinami teka: 6, 10,5 in 21 km. 

MEDOBČINSKA TEKMA V GORNJEM GRADU

Medalje in pokal ostali doma

Zmagovalna ekipa z leve: Tomaž Trogar, Jože 
Grudnik in Ivan Rihter 

(fotodokumentacija SD Gornji Grad)

V nedeljo je Strelsko društvo Gornji Grad na 
strelišču lovske družine Zagradišče organiziralo 
strelsko tekmo z malokalibrsko puško leže brez 
naslona na 50 metrov po 5 nabojev za preizkus 
in 10 za oceno. Tekma so se udeležili tudi strelci 
iz drugih občin. Streljali so v malokalibrsko tar-
čo in opravili en nastop, ki je štel za posamezno 
in ekipno uvrstitev. Ekipa je štela tri člane, ven-
dar nekatere ekipe niso bile popolne.

V posamični uvrstitvi je zmagal Tomaž Trogar 
(84 krogov), drugi je bil Ivan Rihter (78, 1 x 10) in 
tretji Boris Purnat (78, 0 x 10). V ekipni konkuren-
ci je z 234 krogi prvo mesto zasedla ekipa Strel-
skega društva Gornji Grad, letnik '69, v sestavi: 
Tomaž Trogar, Ivan Rihter, Jože Grudnik in preje-
la pokal v trajno last. 

Janez Kolar

NAJDALJŠO RAZDALJO PRVA PREMAGALA 
DOMAČINA

Med moškimi je najkrajšo razdaljo prvi prete-
kel Jan Kramer, med ženskami Urška Šmigl. Sku-
paj je na tej razdalji teklo 132 tekačev. Na sred-
nji razdalji, ki jo je preteklo 154 tekačev, sta bi-
la najhitrejša Vinko Jost in domačinka Petra Bi-
tenc. Na najdaljšo etapo se je podalo 65 teka-
čev. Najhitrejša sta bila domačina Matej Letojne 
in Bernarda Čeplak Poznič. Za vzpodbujanje in 
navdušenje nad doseženimi rezultati je skrbelo 
lepo število obiskovalcev, ki so napolnili prire-
ditveni prostor in tekače spremljali tudi ob poti. 

NA BIMBO TEKU OKOLI 130 OTROK
Uvod v tekaški dan je bil tek najmlajših, na 

katerega se je podalo okoli 130 otrok, nekate-
ri tudi s spremstvom staršev ali kar v njihovem 
naročju. Za zmago in pretečenega pol kilometra 
se je bil pravi, a športni boj.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir
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Monika Hrastnik v letošnji sezoni beleži same vrhunske rezultate. 
(Dokumentacija Monike Hrastnik)

KOLESARSKA DIRKA PO SLOVENIJI 2018 

Zmagal Roglič, Tilen Finkšt osmi med mladinci
Minuli teden je potekala kolesar-

ska dirka po Sloveniji, ki so jo prip-
ravili že petindvajsetič. Junak dirke 
je bil Primož Roglič, ki je dobil zadnji 
dve od skupno petih etap, torej tu-
di četrto, ki je delno potekala na na-
šem območju. Drugi je bil Kolumbi-
jec Rigoberto Uran, na skupno tret-
je mesto se je uvrstil Matej Mohorič. 
Z dobro uvrstitvijo se lahko pohvali 
tudi Mozirjan Tilen Finkšt.

S startom v Ljubljani in preko 

Medvod, Škofje Loke in Jezerskega 
se je kolesarska karavana spusti-
la preko Pavličevega sedla v našo 
dolino. Tukaj so v Lučah zavili sko-
zi Podvolovljek in na Kranjski Rak 
ter do končnega cilja v Kamniku. 
Po besedah nekaterih kolesarjev 
je bil to najbolj naporen del tekmo-
vanja, a junak in zmagovalec je bil 
Primož Roglič.

Med mladimi kolesarji se je več 
kot odlično odrezal tudi Mozirjan 

Tilen Finkšt, član Ljubljana Gu-
sto Xaurum. Na vseh petih etapah 
je bil v mladinski kategoriji znot-
raj deseterice. V skupni razvrsti-
tvi mladih je dosegel osmo mes-
to, če pa pogledamo samo sloven-
ske tekmovalce, ga med mladimi 
najdemo na drugem mestu. Če od-
mislimo uvrstitve po kategorijah, 
se je med skupaj 151 udeleženci 
celotnega tura po Sloveniji uvrstil 
na 61. mesto.

Ves čas so kolesarje, še posebej 
slovenske tekmovalce, ob progi 
bodrili številni ljubitelji kolesarstva 
in navijači. Kot je kasneje za Radio 

Slovenija izjavil zmagovalec dirke, 
so ti navdušenci s svojo energi-
jo precej pripomogli k njegovi us-
pešnosti. V Lučah so ob tem poskr-
beli za dodatno promocijo. Pripra-
vili so poseben prizor, v katerem so 
povezali zgodbi vode in kolesarje-
nja. Na raft so postavili sobno kolo, 
na katerem je sedel in pedale pri-
dno poganjal kolesar, ki si je priza-
deval prehiteti kolesarsko karava-
no. Prizor je bil deležen precejšnje 
pozornosti tako gledalcev kot sne-
malcev v helikopterju, ki so spre-
mljali dirko. 

Marija Lebar

V Lučah so se ob dirki lotili posebnega izziva: kako s starim sobnim 
kolesom na raftu prehiteti kolesarsko karavano. 

(Fotodokumentacija Občina Luče)

DRŽAVNA PRVAKINJA V GORSKO KOLESARSKEM SPUSTU MONIKA HRASTNIK

Odlični rezultati na vseh tekmovalnih nivojih 
Monika Hrastnik je pretekli me-

sec ponovno postala ime meseca 
Zgornje Savinjske doline, ki ga iz-
birate bralci Savinjskih novic. Po 
osvojeni zlati kolajni na evrop-
skem prvenstvu je osvojila še na-
slov državne prvakinje. Na tretji 
tekmi za svetovni pokal je doseg-
la doslej najboljši rezultat, četrto 
mesto, na drugi tekmi svetovne-
ga pokala pa 12. mesto. Na zadnji 
tekmi je osvojila še prvo letošnjo 
zmago na tekmi za evropski pokal 
v Kranjski Gori.

DRŽAVNA PRVAKINJA
Monika je letos že tretjič osvoji-

la naslov državne prvakinje v gor-
sko kolesarskem spustu. Tekmova-

mi tekmi, ampak je bila vesela, da 
ji je uspelo težavne skoke prežive-
ti brez padca. 

PRVA LETOŠNJA ZMAGA
Tretja tekma svetovnega pokala ji 

je prinesla najboljši rezultat doslej. 
Uvrstila se je na četrto mesto in av-
strijski Leogang bo še dolgo ostal 
v njenem spominu kot kraj, kjer je 
prvič v svetovnem pokalu stala na 
stopničkah, na katere stopi pet naj-
boljših tekmovalk. Še ene stopničke 
in zmago pa si je privozila pretekli 
konec tedna v Kranjski Gori. Prve le-
tošnje zmage v evropskem pokalu 
se je zelo veselila, saj jo je doseg-
la pred domačo publiko.

ŠMS
nja je nato nadaljevala v Fort Wil-
liamu na Škotskem, kjer je nasto-

pila prvič. Na zahtevni progi je bo-
lje odpeljala kvalifikacije kot na sa-
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Si kot sonce sijal,
za vse svojo ljubezen razdal,
sedaj si zvezda svetleča,
naj ti v nebesih dana bo sreča. 

V SPOMIN

Branku 
SUHOVERŠNIKU

24. 12. 1961 - 22. 6. 2016

Minili sta dolgi dve leti, odkar si tiho odšel od nas. Ostali smo brez 
tebe, a v naših srcih še živiš. Mirni smo, da več ne trpiš. 

Žena Zdenka, hči Romina in sin Dejan

Pomladno jutro, vstalo iz noči,
v predivo megle skrilo je obzorje.
Tam daleč, daleč zadaj, tam je morje,
še dlje za morjem sonce je in ti.
                                                     Mila Kačič

V SPOMIN

Minilo je pet let, odkar se je poslovila naša mama

Marija RETKO
13. 8. 1932 - 18. 6. 2013

Hvala vsem, ki jo ohranjate v lepem spominu.

Vsi njeni

Ko v krogu življenja pade list na tla,
se vrne h koreninam,
kjer čakata ga mir in tišina,
kjer mine vsaka bolečina.

ZAHVALA

Prehitro, nepričakovano se je končala pot dragega 

Cirila TOSTOVRŠNIKA
Ter 26, Ljubno ob Savinji

10. 7. 1948 - 4. 6. 2018

Iskrena zahvala vsem gasilcem, bratu župniku Marku za opravljen 
obred in sveto mašo. Hvala prijatelju Ivkotu za govor, hvala prijate-
ljem pevcem, sorodnikom in vsem, ki ste ga prišli pospremit na nje-
govo zadnjo pot.

Danica

OBVESTILO BRALCEM
Bralce Savinjskih novic obveščamo, da je rok za oddajo čestitk, zah-

val in malih oglasov za tekočo številko v torek do 15. ure. Kasnejše ob-
jave sprejemamo samo po vnaprejšnem dogovoru. Malih oglasov po 
telefonu ne sprejemamo.
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Kronika, Zahvale

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

V SLOVO
očetu, staremu atu in pradedku                                                      mami, stari mami in prababici

Antonu ILOVŠKU                 Mariji ILOVŠEK
   p. d. Jerkovemu Tonu                              p. d. Jerkovi Mimi
                     29. 9. 1925 – 1. 6. 2018              4. 5. 1930 – 8. 6. 2018

iz Kokarij

Njuna življenjska pot se je končala skoraj istočasno. Združena sta bila v življenju in sedaj tudi v večnosti. Pogrešamo vaju.
Domači se zahvaljujemo za darovane maše, sveče in vsem, ki ste ju pospremili na njuni zadnji poti. Zahvala gre tudi osebnemu zdravniku Bojanu 

Leskovšku, sestri Marti in patronažnim sestram. Patroma Andreju Pollaku in Tomažu Pinterju za obiske v času njune bolezni in opravljena obreda. 
Pevcem Martinovega zbora in zbora Lončarjev za odpete pesmi. Hvala Bezočkemu stricu Tonu in teti Joži, Govekovi Bernardi, Lokinčevi Mateji, Zofki 
Podrižnik, Olgi Kolenc, Ivanu Turku, gospe Heleni Levar in govorcema g. Zavolovšku in gospe Škotnik.

Hvala družini Burger z Veniš in vsem ostalim, ki ste nam stali ob strani.

Žalujoči: hčerka Metka, hčerka Cvetka z družino in hčerka Milena z družino

Bolečina me hromi, mi dihat ne pusti. 
V nočeh najhuje je, prepiram z Bogom se. 
Zakaj mi vzel je starše ljubljene. 
Takrat zagledam jo, to roso jutranjo, 
V zori se blešči, kot vajine oči.

Pogrešam vaju jaz, mamin mil obraz. 
Dotika očetove dlani, ki čelo mi hladi, 
tolažbe si želim, po objemu koprnim. 
Tedaj začutim jo, to roso jutranjo, 
kako poljublja me, kot starša detece.

Ta rosa jutranja je obljuba vajina, 
da kamorkoli grem, čaka me objem. 
Ta biserni dotik potolaži me, 
ko v solzah zgrudim se, 
med te rosne kapljice.
                                                     Metka Ilovšek

• POŠKODBA PLANINCA
Matkov kot: 12. junija ob 11.23 se je pri Matkovem škafu poškodoval 

planinec. Posredovala je dežurna ekipa GRS s helikopterjem Slovenske 
vojske in planinca oskrbela ter prepeljala v nadaljnjo oskrbo v UKC Lju-
bljana. V pripravljenosti so bili tudi reševalci GRS Postaje Celje.

• DVE NESREČI Z ISTIM MOTORJEM
Rovt pod Menino: 15. junija v popoldanskem času je na cesti iz sme-

ri Rovta pod Menino proti Lipi padel motorist, državljan Španije. Sopot-

nica ni bila poškodovana. Motorist je padel zaradi vožnje preblizu des-
nemu robu vozišča. Pri tem je dobil lahko telesno poškodbo. Izdan mu 
bo plačilni nalog. Posredovali so gasilci PGD Nazarje, ki so zavarovali 
kraj nesreče, odklopili akumulator, motorista oskrbeli, nudili pomoč po-
liciji in reševalcem nujne medicinske pomoči (NMP) Zgornjesavinjske-
ga zdravstvenega doma Nazarje, ki so ga odpeljali na zdravljenje v celj-
sko bolnišnico.

Kasneje je patrulja na isti cesti opravila ogled kraja prometne 
nesreče z udeležbo motorista, državljana Nemčije. Voznik, ki je od-
peljal s kraja motorno kolo, ki je bilo udeleženo v predhodni pro-
metni nesreči, je zaradi neprilagojene hitrosti padel z istim motor-
jem in se hudo telesno poškodoval. Gasilci PGD Nazarje so zavaro-
vali kraj, nudili pomoč reševalcem NMP, odklopili akumulator, posuli 
razlite motorne tekočine in nudili pomoč policiji. Reševalci NMP so 
oskrbeli poškodovanega in ga ob pomoči gasilcev odpeljali v Zdra-
vstveno postajo Nazarje.

Vozniku je bil izdan plačilni nalog, sledi poročilo na pristojno držav-
no tožilstvo.

• HELIKOPTER ODPELJAL OBOLELO OSEBO
Mozirje: 15. junija ob 15.48 je v Mozirju posredoval helikopter Sloven-

ske vojske z dežurno ekipo NMP z Brnika. Iz Mozirja so prepeljali obolelo 
osebo na zdravljenje v UKC Ljubljana. Aktivirani so bili še reševalci NMP 
Velenje, ki so obolelo osebo prepeljali iz Varpolj, in gasilci PGD Mozirje, 
ki so zavarovali kraj pristanka helikopterja.Fotografija je simbolična. (Foto: IS)
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Za razvedrilo

MARATONSKO FOTOGRAFIRANJE
Da je bil Maraton Savinje špica organizacije in lepote tovrstnih 

prireditev, potrjuje na tisoče fotografij, ki so jih posneli člani ekipe 
T.E.A.M. in fotografi nekaterih medijev. Med njimi domačini gasilka 
Blanka Kroflič, Ciril M. Sem (drugi z leve), Benjamin Kanjir (drugi 
z desne) ter vsestranski organizator in dokumentarist Roman Čret-
nik ml. (desno), ki je izjave za »fejsbuk« snemal še med vročim te-
kom. Šele po izjavi so lahko šampioni popadali po tleh. Dobesedno.

LETA BEŽIJO
Na srečanju sošolcev ob 50-letnici zaključka šole letnika 1967/68 

v učilnici Osnovne šole Blaža Arniča Luče so nagovorili tri učitelje. 
Nekdanji tamkajšnji učitelj in kasneje ravnatelj OŠ Mozirje Anton 
Venek (desno) pa je spomnil, da so se časi spremenili: »Ne le, da je 
mimo 50 najlepših let, za nami je tudi čas, ko smo se družili, si po-
magali, delali udarniško, spoštovali učitelje in bili zazrti v negotovo 
prihodnost. Življenje je res bilo težje, teklo počasneje kot dandanaš-
nji, a smo bili srčni in srečni ljudje.« Vsem je zaželel lep spominski 
dan in požel solze, smeh in spontani aplavz. 

MIHOV ŠAMPION KOLOVRAT 2018
Na ocenjevanju kolovraških vin v Slatini je Miha Fajfar (desno) 

spet triumfiral z modro frankinjo in tokrat osvojil zasluženo trofejo 
– pokal vina Kolovrat 2018. Miha je pokal ponudil Lojzetu Plazniku 
iz Zajčje dobrave (Ljubija), a ga je ta z obema rokama odklonil. »Kar 
pri vas naj bo še vsaj naslednje ocenjevanje, saj je vaše gostolju-
bje znano daleč naokoli, viteško čast pa je potrebno potrjevati vsaj 
enkrat letno. Miha, kar v tvojo zbirko pokalov z njim!« 

(Foto: JM)

(Foto: JM)

(Foto: JM)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 26. številki SN

2018

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Napovednik

Nadaljevanje Napovednika dogodkov na strani 26.

Napovednik dogodkov

Petek,
22. junij

ob 16.00. Športno igrišče v Novi Štifti
Turnir v malem nogometu
ob 17.00. Glasbena šola Nazarje
Prireditev ob zaključku šolskega leta
ob 17.00. Igrišče v Novi Štifti
Nočni turnir trojk v nogometu
ob 18.00. Park ob katedrali v Gornjem Gradu
Čajanka
ob 19.00. Jakijev hiša – Galerija Nazarje
Otvoritev razstave likovnih del Nadje Osojnik
ob 19.00. OŠ Rečica ob Savinji
Odprtje razstav Okus po želodcu, narodopisne raz-
stave, razstave likovnih in literarnih del učencev 
OŠ, razstave del Društva GAL in razstave vezilj
ob 19.00. Kulturna dvorana Luče
Potopisno predavanje Tonča Žunterja 
Himalaja, ljubezen moja

Sobota,
23. junij

ob 9.00. Športni park Radmirje
Turnir v malem nogometu
ob 9.00. Logarska dolina
Dan mobilnosti v Logarski dolini
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Sobota,
23. junij

ob 9.00, 11.00 in 16.00. Mozirski trg
Potujoča ulična predstava Trške zgodbe
ob 9.00. Mozirski trg
Festival zelišč, tržnica izdelkov domače obrti
ob 10.00. Športni park Radmirje
Rekreativni turnir v odbojki na mivki
ob 10.00. Solčava
Boulder tekma – balvansko plezanje (mlajši)
ob 15.00. Solčava
Boulder tekma – balvansko plezanje (moški/
ženske)
ob 16.00. Športno igrišče Nazarje
Turnir v malem nogometu med zaselki
ob 17.00. Poligon Kinološkega društva v Varpoljah
Proslava ob dnevu državnosti in veteransko 
srečanje
ob 20.00. Solčava
Pogovor z alpinistom Silvom Karom
ob 21.00. Mozirski trg
Razglasitev trških pravic in koncert 
Godbe Zgornje Savinjske doline
ob 21.00. Solčava
Balvansko plezanje – finale

Nedelja,
24. junij

ob 9.00. Strelišče Zagradišče pri Gornjem Gradu
Strelsko tekmovanje ob prazniku 
Občine Gornji Grad
ob 15.30. Dom na Menini planini
7. Noč Menine
ob 17.00. Dom na Menini planini
Voden sprehod na Menini po načelih gozdne 
pedagogike
ob 18.00 Radmirje
120 let gasilstva v Radmirju
ob 20.30. Luče
Kresna noč (Oktet Žetev in klapi Luka ter Cambi)
ob 20.30. Poljane
Kresovanje v Borseki
ob 21.00. Športni park Mozirje
Kresovanje

 Ponedeljek,
25. junij

ob 7.00. Gornji Grad, Menina planina
9. Dan Menine 
ob 11.30. Mozirska koča
Praznujte dan državnosti z nami
ob 15.00. Športno igrišče na Rečici ob Savinji
Obujamo stare igre

Torek,
26. junij

ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka 

Sreda,
27. junij

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico
ob 17.00. Gasilski dom Mozirje
Predavanje Pomen gibanja pri sladkornem bolniku

Četrtek,
28. junij

ob 19.00. Galerija Štekl Gornji Grad
Otvoritev razstave Birmana Shrestha

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov
Nadaljevanje Napovednika dogodkov s strani 25.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.      

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti. 

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravi-
la (menjava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p., Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	KVALITETNE	BARVE	ZA	LES	
Čistilne krpice Würth, kamp lučke, gasilniki, pl. jeklenke, 
šivalni stroji, ... tel. št. 03/839-48-01, 031/610-563.

Trgovina Zagožen; Slemešek s.p., Ljubija 121, Mozirje.

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesnate pasme za 
dopitanje na večjo težo, Fišar; gsm 
041/619-372.
Prodam tele, staro 10 dni; gsm 068-
667-857.
Prodam prašiče, domače vzreje, raz-
ličnih tež, možna dostava. Andrejeva 
kmetija; gsm 031/509-061.
Prodam bikca, starega teden dni; 
gsm 041/783-572.
Prodam teličko, križanko, čb/lim., sta-
ro 8 tednov, zelo lepo, težko okoli 120 
kg, za zakol ali nadaljno rejo, Sp. Reči-
ca; gsm 070/870-321.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, do-
pitanje in teličke nad 100 kg; gsm 
031/533-745.
Kupim telice in krave za zakol, plačilo 
takoj; gsm 031/832-520.

ŽIVALI – ODDAM
Oddam tri mlade, zelo prijazne muce; 
gsm 051/211-529.

DRUGO – ODDAM
Podarim rabljene omare za dnev-
no sobo in spalnico (brez vzmetnic); 
gsm 070/550-759 .

DRUGO – PRODAM
Fižol v zrnju in skuto prodam; kupim 
telička, starega 1 teden; gsm 068-
670-357.
Prodam nakladalko za 700 eur; gsm 
031/290-386.
Gorski traktor reforn s strižno koso 2 
m, prodam, 7.700 eur; gsm 041/372-
040.

Sprednjo kosilnico za traktor zetor sip 
s2000, prodam; gsm 041/373-920.
Prodam dve kovinski cisterni za olje 
ter kuhinjske elemente; gsm 041/878-
303.

VOZILA – PRODAM
Škoda felicija, reg. in izpravna, pro-
dam – plus ena gratis; gsm 041/675-
730.
Verige nove, 16.9 – 28; gsm 041/727-
861.
Ugodno prodam citröen C3, črne bar-
ve, letnik 2007, prevoženih 100.000 
km, nove letne gume; gsm 041/816-
909.

DRUGO – KUPIM
Kupim traktor univerzal, zetor, štore, 
neoholand ter ostale traktorje; gsm 
030/419-790.

NEPREMIČNINE
V Varpoljah oddam opremljeno sta-
novanje z garažo; gsm 070/369-
886.
Stanovanje, lasten vhod, okolica Mo-
zirja, osebi ali dvema oddam; gsm 
051/230-764.
Oddam 35 m2 veliko garažo za skladi-
šče ali konjsko oprego; gsm 031/539-
051.
Ugodno oddam opremljeno stanova-
nje v najem, možno tudi za šoferje; 
gsm 031/296-365.
Prodam del hiše s svojim vhodom 
35m/2 v Ljubiji - Kolovrat za 21.000 
eur in garsonjero na Ljubnem za 
28.000 eur; gsm 070/777-281.
Poslovni prostor v centru Mozirja od-
dam; gsm 041/650-151.
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Voščila, Oglasi



Ljudje in dogodki, Oglasi


